
Styrelsemöte Böloms Jaktlag 

 

- Protokoll - 

 

Datum: 2019-08-26 

Tid: 18.00 

Plats: Slakthuset. 
 
 

Närvarande:  

Hans Stridh, Anders Persson, Jonas Björkman, Magnus Martinsson, Magnus 

Björk. 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

 

§2 Agenda / Ärenden 

 

 

§3 Beslut om företrädare gentemot Hälsinglands Sparbank 

Styrelsen beslutar att följande personer får: 

• Företräda föreningen enligt Fullmakt Ideell Förening som fullmaktshavare 

• Skriva under blanketterna Ansökan Ideell Förening/Begäran om ändring 

för ideell förening gentemot Hälsinglands Sparbank samt Fullmakt ideell 

förening, enligt ovan, som fullmaktsgivare 

• Företräda enligt ovan var för sig: 

Jonas Björkman, 19880725-7855 

Hans Stridh, 19720624-7913 

 

4§ Beslut om användare och behörighetsadministratörer för 

Internetbanken för företag 

Styrelsen beslutar att följande personer skall vara 

företagsanvändare/behörighetsadministratör för föreningen i Internetbanken 

(specificera vilken roll för respektive person): 

 

Jonas Björkman, 19880725-7855 - Företagsadministratör 

Hans Stridh, 19720624-7913 - Företagsadministratör 

 



§5 Nytt licensområde 

 

Den 16 Augusti fick vi de positiva beslutet från länstyrelsen vi registrerats som 

licensområde och tillhör därmed inte längre Attmar ÄSO. En mycket lång väg 

till målet (mer jakt och mindre snack/tjafs) men skam den som ger sig!  

 

 

§4 Ekonomi & inköp 

• Åtelkamera kommer att inköpas för montering vid slakthuset. 

• Nytt kombinationslås kommer att vara monterat på slakthuset under 

jaktperioden, information om kod informeras vid jakt. 

 

 

§5 Tilldelning 

 

Som licensområde och med mindre areal än förra året har vi fått denna 

tilldelning: 

4 Tjurar, 4 Kor & 6 Kalvar 

 

Givetvis så försöker vi med att söka fler djur om de visar sig att vi skjuter fullt 

snabbt och de är för många djur i farten fortfarande. 

 

 

§6  Älgjakt 2019/2020 

 

• Gästjägare 

Max 4st gästjägare under septemberjakten. Detta gäller dock ej vid de fall 

som vi tar in gästjägare från angränsande jaktlag för att effektivisera 

jakten. 

 

• Taggbegränsning 

Pga stort tryck från markägare med nyplanterade stormhyggen så väljer vi 

att inte freda stora tjurar (fler än 10 tagg) under jaktåret.  

 

• Försäljning av älg 

Ingen planerad försäljning under året, endast vid de tillfälle att djur fälls 

”sent” och det blir opraktiskt med slakt/delning.  

 

• Passbygge 

Det finns fortfarande 4-5 pass som skulle behöva byggas innan jakten, hör 

gärna av er jaktledaren (Magnus Martinsson) för att ta ansvar för att 

bygga dessa. 

 



• Säkerhetsfrågor angående ”rygg mot rygg” passande med nya 

Grimåsensjaktlag 

Magnus Martinsson tar kontakt med Simon Persson angående alla pass på 

Grimsåsen samt Torringslandet där vi jagar nära varandra och de är ytterst 

viktigt att alla jägare har koll på förbjudna skjutriktningar. 

 

• Älgrapport 

Jonas Björkman sköter rapport av fällda älgar. 

 

• ÄlgObs 

Under septemberjakten så skall alla observationer av älg rapporteras till 

Jonas Björkman. 

 

• Radiokommunikation 

Ny kanal för året är SvJakt4, se till att din radio hanterar denna kanal. 

 

• Passfördelning 

Lottning av pass sker utan undantag av ”favoritpass”, endast av 

medicinska skäl kommer speciella/enkla pass tilldelas. 

 

• Oktoberjakt 

Jaktledaren skall på SMS-gruppen meddela senast 18 timmar innan 

jaktstart så att passkyttar kan meddela deltagande. 

 

• Saltstenar 

Åk och hämta i slakthuset och kör ut till passen! 

 

• Nya lås 

Låscylinder utbytt i jaktstugan, fler nycklar kommer att kopieras upp. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Magnus Björk 


